

No. 14458. Multilateral

CONVENTION ON THE REDUCTION OF STATELESSNESS. NEW YORK, 30 AUGUST 1961 [*United Nations, Treaty Series, vol. 989, I-14458.*]

ACCEPTANCE OF THE INTERPRETATIVE DECLARATION MADE BY BRAZIL WITH RESPECT TO ARTICLE 8, PARAGRAPH 3 (A) (II) OF THE CONVENTION

Brazil

*Notification effected with the Secretary-General of the United Nations:
29 December 2010*

Date of effect: 29 December 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 29 December 2010

N° 14458. Multilatéral

CONVENTION SUR LA RÉDUCTION DES CAS D'APATRIDIE. NEW YORK, 30 AOÛT 1961 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 989, I-14458.*]

ACCEPTATION DE LA DÉCLARATION INTERPRÉTATIVE FORMULÉE PAR LE BRÉSIL À L'ÉGARD DU PARAGRAPHE 3, ALINÉA A), POINT II) DE L'ARTICLE 8 DE LA CONVENTION

Brésil

Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 29 décembre 2010

Date de prise d'effet : 29 décembre 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 29 décembre 2010